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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het tekort aan
artsen. (Ingezonden 19 oktober 2009)

1
Bent u bekend met het bericht «Tekort
artsen barrière markt»?1

2
Wat is uw mening over de stelling dat
Nederland te weinig medisch
specialisten heeft, waardoor de
marktwerking in de zorg stagneert?

3
Bent u met de onderzoekers van
mening dat de hoge salarissen en de
grote werkdruk wijzen op een tekort
aan medisch specialisten?

4
Wat vindt u van de cijfers die
aangeven dat er in Nederland maar
1,9 artsen per duizend inwoners zijn,
gelijk het niveau van Polen en
Zuid-Korea?

5
Deelt u de mening dat met meer
artsen de patiënt meer te kiezen heeft
en dat daardoor de kwaliteit van zorg
zal toenemen?

6
Bent u nu eindelijk bereid de
numerus fixus af te schaffen?

1 de Volkskrant, 29 september 2009: «Tekort
artsen barrière markt».
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